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Minnesanteckningar

Funkisradet — Radet for personer med funktionsvariationeri
Osby kommun

Plats Fullmaktigesalen Osby, Osby kommun

Datum Mandag den 20 september2023, klockan 13:30 — 14:10

Ledamöter Roger Neckelius (S), ordférande

Lars Andreasson(S),

Ingegard Andrésen, Reumatikerféreningen
Robert Balte, SRF Osby
Evory Pamp, FUB Osby

Marianne Dacke, HRF,tjänstgör för Bengt Cehlin
Birgit Nord, Osby-ÖG demensförening
Agnetha Selind

Ersättare Magnus Augustsson (C)
Marica Dorisdotter, Reumatikerföreningen
Anna Balte, SRF Skåne
Ulf Ragnarsson, FUB Osby

Övriga Refik Samadragja, förvaltningssekreterare

Ej
Närvarande Jimmy Ekborg (C)

Maria Reimer(S)
Nicklas Mauritzson(-)
Kenneth Nordqvist (SD)

Lars-Erik Svensson (M)
Ethel Andersson, DHR

Karl-Henrik Sandstedt, DHR
Bengt Cehlin, HRF

Maj Svensson, PSO Östra Göinge
Birgitta Andersson, Neuro Nordéstra Skane

Ola Persson, Neuro Nordoéstra Skane

Amelie Hedberg, Neuro Skane
Wiveka Jonsson, Epilepsiféreningen Norra Skane
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1. Mötets öppnande

Ordförande Roger Neckelius (S) hälsar alla välkomna och förklarar mötet

öppnat.

2. Val av justerare och beslut om tid och datum för justering av

minnesanteckningar

Ulf Ragnarssonutses att jämte, ordförande Roger Neckelius (S), att justera

minnesanteckningarna. Justering sker på kommunhuset fredag den 24

november, klockan 14.00.

3. Godkännande av dagordning

Rådetbeslutaratt tillägga ytterligare en punkt i dagordningen,

sammanträdestiderna 2024.

4. Förgående mötesanteckningar

Enav frågorna från förgående möte gällde hur det ser ut med ekonomiskt

stöd till föreningarna framöver. Områdeschefen Christel Torstensson som
vikarierar för Sara Eckerström svarar i ett mail: ”Vi tjänstepersoner tror på

sammabudget som tidigare, men inväntar politiska beslut.”

Ulf Ragnarssonsfråga kring varför det är hyresskillnad mellan den nya
gruppbostaden och servicebostaden svarades av fastighetschefen Urban
Erlandssonvia ett mail: ”...det jag kan tänka mig är skillnad mellan
boendenaär personalmässig samt att de tekniska installationerna skiljer sig
mellan byggnaderna. Behovet skiljer sig mellan de olika boendena.” Flera av

representanterna visar missnöje och begärett utförligt svar inför nästa

sammanträde.

Enannan fråga från förgående möte är varför det är problematisk att boka
lokalereller att det är alldeles för långa kötider, i synnerhet till Väktare
lokalen blev under mötets gång obesvarade som begärdesett utförligt svar

inför nästa kommande sammanträde.

5. Information från nämnderna

Ordförande för samhällsbyggnadsnämnden, Magnus Augustsson, presenterar

sig som dennya ersättaren för Funkis-rådet och tar över Lotte Melins plats.

Det informeras från samhällsbyggnadsnämndenatt det endast är två stora
pågående projekt, blåljushuset och den pågående byggnationen avförskolan

i Killeberg så att den även rymmer en F-3 skola. Inga större projekt är
planerad inför de tre kommande åren. Det informeras ytterligare att efter

årsskiftet kommer det ske organisationsförändring där kultur-och
fritidsverksamheten flyttas över till samhällsbyggnadsnämnden. Detta

exkluderar musikskolan som kommer vara kvar under barn-och
utbildningsförvaltningen. Innehåll och utbud i kultur- och
fritidsverksamheterna förändras inte, endas dess organisatoriskatillhörighet.
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Det diskuteras också om Ekebo byggnaden som består av tre möteslokaler i
olika storlekar. En av representanterna frågar vad som är tänkt att göra med

byggnaden framöver. Ett vagt svar gavs från en av förtroendevaldaatt det
riktar som att kommunala verksamhet sannolikt kommerflytta in i

bygganden.

6. Information från föreningarna

Detblev inte myckettill information från föreningarna förutom att man

diskuterade omigenatt utöka funkis-rådet med fler deltagare. För att
information om Funkisrådets syfte ska nåtill fler finns det önskemål från

flera representanter att vi försöker nåtill flera föreningar via mail eller

telefon.

En av representanterna frågar hur anhörighetsstödet för yngre med demens

ser ut? Flera representanter inflikade med önskemålatt till nästa

sammanträde få mer information kring processen.

7. Sammanträdesplaner

Återremitteras med motivering att vissa tider behöver justeras.

8. Nästa möte torsdag 7 mars 2024, kl. 13.30

Bifall.

9. Övriga frågor och synpunkter

En av föreningarnas representanter visar intresse för det nya
överförmyndarkansliet och har önskemål att bjuda in någon som presentera

överförmyndarverksamheten. Från och med 1 december 2023 tar
Kristianstads kommun över överförmyndarverksamheten på uppdrag av

Osby kommun.I ny samverkan kommer Hörby kommun, Osby kommun,
Östra Göinge kommunoch Kristianstads kommun ha ett gemensamt

överförmyndarkansli.

Underskrift.

Roger Neckelius (S) Ulf Ragnarsson
Ordförande Justerare

Skickastill:
Helena Ståhl, förvaltningschef
Urban Erlandsson, fastighetschef
Överförmyndare


